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Förslag till styrelserepresentation 2021, 
tillägg till beslutsärende vid styrelsemöte 1 dec 2020 

Förslag till beslut 
 
Till styrelsen för Göteborg Energi AB 
 
Jag föreslår att styrelsen beslutar att till kommunfullmäktige föreslå att utse i 
styrelsen för Göteborg Energi Gothnet AB enligt bilaga 
 

1. Håkan Thorbjörnsson till ordinarie ledamot 

2. Björn Gustafsson till suppleant 

Sammanfattning 
Ledamöter och suppleanter i styrelserna för Göteborg Energi ABs dotterbolag utses 
av kommunfullmäktige i enlighet med kommunallagen. Till följd av en egen 
avsägelse behöver styrelsen besluta om att föreslå ny ledamot och suppleant i 
styrelsen för Göteborg Energi Gothnet AB. 

Bedömning ur ekonomisk, ekologisk och social dimension 
Bolaget har inte funnit någon aspekt att beakta utifrån ekonomisk, ekologisk eller 
social dimension. 

Samverkan 
Ej tillämpningsbart.  

Tjänsteutlåtande 

Utfärdat: 2021-03-10 

Diarienummer: 10-2020-1520 

Handläggare: Eva Fransén 

Telefon: 031-626178 

E-post: eva.fransen@goteborgenergi.se 
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Ärendet 
Göteborg Energi ABs styrelse har att lämna förslag till kommunfullmäktige om 
utseende av ledamöter i styrelser för dotterbolag.  

Beskrivning av ärendet  

Vid styrelsemötet 1 december 2020 beslutade Göteborg Energi AB att föreslå 
representation i styrelserna för Göteborg Energi ABs dotterbolag från och med 
ordinarie stämma 2021. Vid kommunfullmäktiges möte 28 januari utsågs ledamöter 
och suppleanter. Det nu föreslagna ärendet gäller till följd av avsägelse från en 
ordinarie ledamot i styrelsen för Göteborg Energi Gothnet AB. 

Konsekvens vid beslut 

Beslut innebär att förslag lämnas till kommunfullmäktige om att utse nuvarande 
suppleant Håkan Torbjörnsson till ordinarie ledamot och Björn Gustafsson till 
suppleant i styrelsen för Göteborg Energi Gothnet AB. 

Konsekvens om ej beslut  

Tas inte beslut här innebär det att kommunfullmäktige först i slutet av maj har 
möjlighet att besluta om styrelserepresentationen. Under tiden har bolaget färre 
antal styrelseledamöter än kommunfullmäktige beslutat om vilket registreras av 
Bolagsverket såsom brist. 

Kommunikationsplan 

Beslutet offentliggörs efter kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Göteborg som ovan 
 
 
Alf Engqvist 
 
 
 
 
 
 

Bilaga 
Dotterbolag ägt till 100 %, kommunfullmäktigebeslut 


